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Protokół Nr LXXI/14 
z   sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 30 pa ździernika 2014 r. 
 
 

       Przewodnicz ący Rady  Miejskiej, Pan Artur Pokora o godz. 900 w sali konferencyjnej Ratusza, na 
Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady siedemdziesiątej pierwszej sesji Rady Miejskiej.           

Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza, zaproszonych gości.   

Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  

Lista obecności - stanowią załącznik Nr 1 
 
Pani Dorota Komornicka  reprezentująca Lokalny Fundusz Masywu Śnieżnika wraz z Panią Burmistrz 
wręczyła stypendia dla najzdolniejszej młodzieży z terenu naszej gminy. 
 
Pani Alicja Siatka  – Prezes Zarządu Fundacji Pałac Gorzanów – serdecznie podziękowała Pani 
Burmistrz i radnym za okazane dotychczasowe wsparcie w renowacji Pałacu w Gorzanowie oraz 
życzliwość wszystkim tym, którzy wpierają i pomagają Fundacji na co dzień.     
 
Na zapytanie Przewodniczącego Rady, czy są uwagi lub zmiany do porządku obrad, Burmistrz  zgłosiła 
projekt uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy  dzierżawy. 
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
Mieczysław Kami ński  – zgłosił wniosek aby w programie sesji znalazł się punkt dotyczący podatków                 
i opłat lokalnych na rok 2015. 
Burmistrz  – mówi, że zamiarem jest aby utrzymać wysokość podatków z roku bieżącego a podatek od 
gruntów rolnych obniżyć na rok 2015. Z uwagi na to, że jest przygotowywany projekt uchwały mówiący o 
ulgach dla naszych przedsiębiorców to możemy to połączyć w jedną całość. Pyta radnego, czy wyraża 
aby temat dotyczący podatków i opłat lokalny był wpisany do porządku sesji 14 listopada 2014 ?  
Mieczysław Kami ński – tak. 
 
Po przyjętych zmianach, porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1.  Otwarcie obrad. 
2.  Powołanie sekretarza sesji. 
3.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
     1/ zmian w budżecie gminy w roku 2014; 
     2/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu  
         /lok. użytkowy nr 8 położony w budynku nr 18 przy ul. Wojska Polskiego/; 
     3/ ustalenia wysokości diet dla przewodniczącego organu wykonawczego jed. pomocniczych gminy; 

     4/ odstąpienia od obowiązku przetargowego wydzierżawienia nieruchomości położonej w Pławnicy. 
     5/ rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz  
         podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015; 
     6/ Gminnego Programu profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu  
         Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Bystrzyca Kłodzka; 
     7/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  dzierżawy. 
4.  Stan bezpieczeństwa sanitarnego na terenie gminy Bystrzyca Kłodzka. 
5.  Problemy osób niepełnosprawnych.  
6.  Informacja o oświadczeniach majątkowych 
7.  Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji rady. 
8.  Informacje Burmistrza. 
9.  Zapytania radnych. 

10.  Informacje Przewodniczącego Rady. 
11.  Sprawy różne i wolne wnioski. 
12.  Zamknięcie obrad.    
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  Ad 2. Powołanie sekretarza sesji  

Przewodnicz ący Rady  przystąpił do realizacji punktu – „Powołanie sekretarza sesji”                                          
i zaproponował, aby funkcję sekretarza pełniła Wiceprzewodnicząca Rady – Irena Stawiarska. 
W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję. 

Za wyborem sekretarza sesji w osobie radnej Ireny Stawiarskiej w głosowaniu wzięło udział                            
14 radnych, za oddano 14 głosów, jednogłośnie.    
Przewodniczący przypomniał również, że wnioski sekretarzowi sesji zgłaszane powinny                              
być na piśmie.  
 
Ad. 3. Podj ęcie uchwał w sprawach.  

1/  Przewodnicz ący Rady  – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zmian                                            
w budżecie gminy w roku 2014. 
Ewa Matys  – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na posiedzeniu  
w dniu 29 października 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
zmian w budżecie w roku 2014.  
Mieczysław Kami ński  – mówi, że w związku z tym, że to są formalne zmiany nie wnosi uwag. 
  
Przewodnicz ący Rady  przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwał ę Nr LXXI/621/14 
w sprawie zmian w bud żecie gminy w roku 2014  

  - stanowiący załącznik nr 3 
 
2/  Przewodnicz ący Rady  – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu /lok. użytkowy nr 8 położony w 
budynku nr 18 przy ul. Wojska Polskiego/. 
Ewa Matys  – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na posiedzeniu  
w dniu 29 października 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej  w sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu /lok. 
użytkowy nr 8 położony w budynku nr 18 przy ul. Wojska Polskiego/. 
 
Przewodnicz ący Rady  przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwał ę Nr LXXI/622/14 
wyra żenia zgody na odst ąpienie od obowi ązku przetargowego trybu  

zawarcia umowy najmu 
    - stanowiący załącznik nr 4 

 
3/  Przewodnicz ący Rady  – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 
przewodniczącego organu wykonawczego jednostek pomocniczych gminy. 

Ewa Matys  – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na posiedzeniu  
w dniu 29 października 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej  w sprawie 
ustalenia wysokości diet dla przewodniczącego organu wykonawczego jednostek pomocniczych gminy. 

Mieczysław Kami ński  – mówi, że Pani Burmistrz zobowiązała się, że przygotuje taki projekt uchwały w 
sprawie podwyżki diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy 
ale uchwalanie tego na przedostatniej sesji to trochę zakrawa na kpinę. Mówi, że nie 
dowartościowaliśmy za wczasu tych, którzy jeszcze tę funkcję sprawują.  
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Zgłosił poprawkę dotyczącą przyznania wysokości diet dla przewodniczących zarządu osiedla nr 1 i 2. 
Pozostawienie tej samej kwoty na wysokości 260 zł jest niesprawiedliwe /np. p. Jan Krawczyk rozniósł 
ponad 200 decyzji podatkowych/.  
Radny złożył wniosek aby przewodniczący osiedli nr 1 i 2 mieli dietę w wysokości 300 zł. 
Burmistrz  – poinformowała, że p. Jan Krawczyk owszem rozniósł ale za dodatkową opłatą 
/wynagrodzenie/. Mówi, że wielokrotnie radny wspominał aby zwiększyć diety ale jakoś nie doczekaliśmy 
się aby radny przedstawił projekt uchwały w tej sprawie. Podtrzymuje stanowisko zawarte w projekcie 
uchwały.   
Marek Krytak  – mówi, że nie może tak być aby diety przewodniczących osiedli w mieście czy sołtysów 
na wsi były takie same. 
Mieczysław Kami ński  – oprócz tej poprawki, w której proponuje zwiększenie diety dla 
przewodniczących osiedli do kwoty 300 zł,  zgłosił wniosek mówiący o zwrocie kosztów podróży 
służbowej dla sołtysów. 
Marian Adamów  – trzeba się uderzyć w piersi bo przespaliśmy to. Należałoby to jeszcze bardziej 
zróżnicować i uzależnić od ilości mieszkańców. Kwoty są śmiesznie niskie. 
Burmistrz  – mówi, aby nie zapominać o prowizji dla sołtysów cztery razy w roku kiedy zbierają podatki.  
Jan Szkwarek  – mówi, że moglibyśmy o 20 zł podnieść diety przewodniczącym osiedli. 
 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie wniosek radnego Mieczysława Kamińskiego mówiący o 
tym, aby przewodniczącym osiedli nr 1 i 2 podnieść diety do kwoty 300 zł oraz przyznać zwrot kosztów 
podróży służbowych dla sołtysów gminy Bystrzyca Kłodzka. 
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 3 głosami za, przy 7 przeciwnych i 1 
wstrzymującym się wniosek odrzuciła.  
 
Przewodnicz ący Rady  przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, przy 1 wstrzymującym się, podjęła:  
 

Uchwał ę Nr LXXI/623/14 
w sprawie ustalenia wysoko ści diet dla przewodnicz ącego organu wykonawczego jednostek 

pomocniczych  gminy  
   - stanowiący załącznik nr 5 

 
4/  Przewodnicz ący Rady  – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku 
przetargowego wydzierżawienia nieruchomości położonej w Pławnicy. 
Ewa Matys  – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na posiedzeniu  
w dniu 29 października 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
odstąpienia od obowiązku przetargowego wydzierżawienia nieruchomości położonej w Pławnicy. 
Mieczysław Kami ński  – mówi, że chciałby usłyszeć kilka zdań odnośnie tej zmiany ponieważ jest to 
taka sama uchwała jaką podejmowaliśmy 31 października 2013 r. tylko w treści uzasadnienia są pewne 
zapisy, które będą miały odzwierciedlenie w umowie dzierżawy. Pyta, co zamierza się robić na terenie 
tych obiektów i jaka jest prowadzona działalność, że jest proponowana zmiana tej uchwały. 
Paweł Błachowicz  – mówi, że do tej pory była możliwość prowadzenia działań edukacyjnych zgodnie 
ze statutem a teraz zamierza się poszerzyć o konferencje i szkolenia. Zamiarem jest stworzenie też 
centrum kultury Idzikowa i Pławnicy oraz umożliwienie wymiany młodzieży. Aplikacja o środki unijne 
wymaga rozszerzenie profilu działalności.  
  
Przewodnicz ący Rady  przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 13 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, jednogłośnie podjęła:  

 
Uchwał ę Nr LXXI/624/14 

odst ąpienia od obowi ązku przetargowego wydzier żawienia nieruchomo ści poło żonej w Pławnicy 
   - stanowiący załącznik nr 6 
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5/ Przewodnicz ący Rady  – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie rocznego programu 
współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2015. 
Władysława Płoch  – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - poinformowała, że Komisja 
na posiedzeniu  w dniu 27 października 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej 
w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015. 
Burmistrz  – mówi, że projekt uchwały zawiera autopoprawkę w uzasadnieniu o której mowa była na 
posiedzeniu komisji, tj. Promocja gminy, turystyka, rekreacja i krajoznawstwo – pozostawić 1000 zł i w 
związku z tym w paragrafie 22 kwota 280 tys. ulega zmniejszeniu do kwoty 275 tys. zł. Te 5 tys. zł 
będzie realizował wydział turystyki.   
Mieczysław Kami ński  – poinformował, że podejmując tą uchwałę, Rada akceptuje wielkość środków 
przeznaczanych na współpracę z organizacjami pozarządowymi. Powinniśmy docenić pozycję kultura 
fizyczna i sport i składa wniosek, aby dokonać zapisu                              w uzasadnieniu – Kultura 
fizyczna i sport – 300 tys. zł. Nasze organizacje i kluby borykają się z różnymi problemami.  
Burmistrz  – odpowiedziała, że jest już niestety za późno gdyż takie prawo radni mieli w momencie, 
kiedy przedłożony był projekt przed konsultacjami.  
Mieczysław Kami ński  – mówi, że radny w każdym czasie może złożyć wniosek do budżetu. 
 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie wniosek radnego Kamińskiego aby w uzasadnieniu 
uchwały w pozycji: Kultura fizyczna i sport podnieść z kwoty 210 tys. zł na 300 tys. zł.  
Rada w obecności 11 radnych, w głosowaniu jawnym, 3 głosami za, przy 7 przeciwnych i 1 
wstrzymujących się wniosek odrzuciła.    
 
Przewodnicz ący Rady  przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 11 radnych, w głosowaniu jawnym, 9 głosami za, przy 2 wstrzymujących się 
jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwał ę Nr LXXI/625/14 
w sprawie  rocznego programu współpracy Gminy Bystr zyca Kłodzka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadz ącymi działalno ść pożytku publicznego na rok 2015 
   - stanowiący załącznik nr 7 

 
6/  Przewodnicz ący Rady  – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Miasta i Gminy Bystrzyca Kłodzka. 
Władysława Płoch  – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - poinformował, że Komisja na 
posiedzeniu  w dniu 27 października 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Bystrzyca Kłodzka, wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 
Mieczysław Kami ński  – mówi, że powraca do wydatków GKRPA gdyż nastąpił wzrost                     o 
jedną osobę – jeśli chodzi o ilość członków komisji i również jest wzrost wynagrodzenia. Do tej pory 
komisja funkcjonowała w składzie 5-cio osobowym a teraz 6-cio osobowym. Pyta, co z tymi 
wynagrodzeniami i składkami, że tak wzrosły /w jednej pozycji raptownie maleją a w innej rosną w części 
preliminarza finansowego/.  
Burmistrz  – mówi, że komisja jest podzielona na zespoły a zespół liczy 3 osoby a nie 2. 
Przypomniała, że podczas kadencji 1998-2002 komisja liczyła po 11 czy 12 osób i była osoba na etacie 
w UMiG, która była pełnomocnikiem ds. uzależnień i całkiem niezłą kasę z tego tytułu brała. To jest 
odpowiedź dla radnego mając w chwili obecnej 4 tys. zł w skali roku kiedy jest dodatkowo zatrudniona 1 
osoba I w sumie zespół liczy obecnie 6 osób. 
Mieczysław Kami ński  – mówi, żeby skończyć z historią i nie porównywać sytuacji, która miała miejsce 
w 2002. W chwili obecnej komisja liczyła 5 osób i dawała sobie radę, a teraz liczy 6 osób bo okazuje się, 
że muszą funkcjonować 2 zespoły.  
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Burmistrz  – nie chodzi o to, że komisja sobie nie daje rady w składzie 5-cio osobowym tylko jesteśmy 
świadkami zmian ustawowych, które wymuszają pewne działania z naszej strony z uwagi na zmiany w 
przepisach.  
Jan Szkwarek  – mówi, że nas nie stać aby opłacać te 6 osób w komisji, 3 osoby byłyby wystarczające.   
Burmistrz  – mówi, że Komisja nie jest od leczenia a od kierowania na leczenie. Prawo określa z jakimi 
kompetencjami i uprawnieniami zatrudnia się osoby do zespołu. Apeluje do radnego aby zaznajomił się z 
wymogami prawa jakie musimy spełniać. 
Mieczysław Kami ński  – mówi aby nie pouczać radnego, który zna wszystkie ustawy                                       
i rozporządzenia. 
Janina Gunia  – Skarbnik - mówi, że wydatki w paragrafie 417 wynagrodzenia są realizowane na 
podstawie umowy zlecenia i o dzieło. Jeśli jest realizowany wydatek w oparciu o umowę o dzieło nie ma 
składek na ubezpieczenie społeczne ani na fundusz pracy lecz wykonawca płaci podatek dochodowy. W 
przypadku umów zlecenia opłaca się pełne składki ubezpieczenia społecznego wraz z funduszem pracy. 
Mieczysław Kami ński – prosi o szersze informacje dotyczące interdyscyplinarnego zespołu ds. walki z 
przemocą. 
Małgorzata Kuchejda – mówi, że 10.10.2014 r. odbyła się konferencja pn. Wspieranie jednostek 
samorządu terytorialnego w zakresie przeciwdziałania przemocy. Na tej konferencji został przedstawiony 
nowy program krajowy, w zakresie przeciwdziałania przemocy i zostały wyszczególnione obowiązki  dla 
gminy. Zespół interdyscyplinarny to sztab ludzi powołanych zarządzeniem Burmistrza. 
 
Przewodnicz ący Rady  przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, przy 2 wstrzymujących się podjęła:  
 

Uchwał ę Nr LXX/626/14 
w sprawie Gminnego Programu profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych i 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla M iasta i Gminy Bystrzyca Kłodzka 

    - stanowiący załącznik nr 8 
 

7/  Przewodnicz ący Rady  – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  dzierżawy. 
Ewa Matys  – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na posiedzeniu  
w dniu 29 października 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  dzierżawy w 
Wójtowicach (Huta). 
Burmistrz  – poinformowała, ze projekt uchwały jest sporządzony zgodnie z wnioskiem Komisji 
Rolnictwa i odbytej wizji w terenie. 
Mieczysław Kami ński  – mówi, że jak była debata w tym temacie to proponował nawet przetarg i 
wskazuje jak ważna jest wizja lokalna w terenie. Będzie głosował za oddaniem w dzierżawę działki 
Państwu Kozłowskim w celu dalszego rozwoju turystycznego naszej Gminy. 
  
Przewodnicz ący Rady  przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwał ę Nr LXXI/627/14 
w sprawie wyra żenia zgody na odst ąpienie od obowi ązku przetargowego trybu zawarcia umowy  

dzier żawy 
    - stanowiący załącznik nr 9 
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Ad. 4.  Stan bezpiecze ństwa sanitarnego na terenie gminy Bystrzyca Kłodzka . 
Władysława Płoch  – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - poinformowała, że Komisja 
na posiedzeniu w dniu 27 października 2014 r. wysłuchała i przyjęła informację przedstawioną przez 
Panią Teresę Józefiak – Dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Kłodzku w sprawie 
stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka za rok 2013. 
Irena Stawiarska  – mówi, że temat był szczegółowo omawiany na posiedzeniu merytorycznej Komisji i 
w związku z tym wnioskuje o zamknięcie dyskusji w tym temacie. 
Rada w obecności 13 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
 
Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się z ww. informacją.  
  
Ad. 5.  Problemy osób niepełnosprawnych.  
 
Burmistrz poinformowała, że długo i szczegółowo omawiany był temat na posiedzeniu komisji.  
Władysława Płoch  – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - poinformowała, że Komisja 
na posiedzeniu  w dniu 27 października 2014 r. wysłuchała i przyjęła informację dotyczącą problemów 
osób niepełnosprawnych.  
Irena Stawiarska  – mówi, że temat był szczegółowo omawiany na posiedzeniu merytorycznej Komisji i 
w związku z tym wnioskuje o zamknięcie dyskusji w tym temacie. 
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
 
Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się z ww. informacją.  
 
Ad. 6.  Informacja o o świadczeniach maj ątkowych  
 
Pani Burmistrz  poinformowała, że swoje oświadczenie zostało złożyła Wojewodzie w marcu br.                   
i przyszła odpowiedź, że Wojewoda nie wnosi uwag. Były niewielkie usterki przy 6 pracownikach UMiG                      
i wszystkie osoby zostały poinformowane aby w przyszłości tego typu błędu się nie pojawiały.    
Ani Wojewoda ani Naczelnicy Urzędów Skarbowych nie podjęli żadnych działań ze stwierdzony błędami.  
Przewodnicz ący Rady poinformował, że w terminie do dnia 30 kwietnia 2013 r. oświadczenia 
majątkowe wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 
2012 na ręce Przewodniczącego Rady  złożyło 14 radnych.   
Jeden egzemplarz każdego oświadczenia majątkowego radnych wraz z kopią PIT-u przekazał do 
Urzędu Skarbowego w Bystrzycy Kłodzkiej. Oświadczenia majątkowe zostały złożone na formularzach 
określonych w rozporządzeniu Prezesa Rady Ministrów z dnia 26 lutego 2003 r. w sprawie określenia 
wzorów formularzy oświadczeń majątkowych (Dz. U. Nr 34, poz. 282). 
Oświadczenie Przewodniczącego Rady zostało złożone do Wojewody Dolnośląskiego z zachowaniem 
ustawowego terminu. Do oświadczenia Wojewoda nie zgłosił uwag. 
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Bystrzycy Kłodzkiej pismem z dnia 22 października 2014 r. 
poinformował, że w analizowanych oświadczeniach radnych, w 5 przypadkach stwierdzono błędy 
merytoryczne oraz formalne. Korekty oświadczeń należy przesłać w formie pisemnej właściwemu 
Naczelnikowi Urzędu Skarbowego. 
Treść oświadczeń majątkowych wszystkich radnych jest umieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej 
na stronie internetowej Gminy Bystrzyca Kłodzka oraz znajduje się do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
 
Ad. 7.  Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji r ady. 
 
Przewodnicz ący Rady  zaproponował przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady odbytej w dniu 25 września 
br. W związku z tym, że nie było uwag, przystąpił do przeprowadzenia głosowania.    
 
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, jednogłośnie przyjęła protokół z 
LXX  sesji Rady Miejskiej z dnia 25 września 2014 r. 
 
Ad. 8. Informacje Burmistrza.  
1/ 25.09.2014 r. 
    - Zebranie wiejskie w Starym Waliszowie. 
2/ 26.09.2014 r. 
   - Wizja Małego Rynku dot. wykonania dokumentacji rewitalizacji Małego Rynku. 
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    - Otwarcie sali przyrody w Szkole Podstawowej w Gorzanowie jako wygrana z firmy Tauron. 
    - 10 – lecie Centrum Integracji Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej – spotkanie z pracownikami.  
3/27.09.2014 r. 
    - Międzynarodowa Sesja Naukowa w Pałacu w Gorzanowie „ IN ARCE GRAFENORTUM. PAŁAC 
       W GORZANOWIE – HISTORAI, KULTURA, REWITALIZACJA.” 
4/ 29.09.2014 r. 
    - Sadzenie Dębu Wolności z inicjatywy Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej z okazji 25-lecia 
        Wolnych Wyborów. 
    - Spotkanie z p. Piotrem Jęczmiennym – szefem „Kłodzkiego Ruchu Klasyków” w sprawie zjazdu 
       i pokazu „starych samochodów” w Bystrzycy Kłodzkiej. 
5/ 01.10.2014 r. 
    - Udział w pracach komisji konkursowej na najlepszy plakat nt. „Stop przemocy” w ramach konferencji 
      „Wspólne malowanie. Stop przemocy”. 
6/ 02.10.2014 r. 
    - Jubileusz 18-lecia EUROREGIONU GLACENSIS i udział w konferencji z tej okazji 
        w Kudowie – Zdroju. 
7/ 05.10.2014 r. 
    - Jubileusz 30-lecia istnienia zespołu „Wilczanie” z Wilkanowa. 
8/ 06.10.2014 r. 
    - Techniczny odbiór podświetlenia murów w Bystrzycy Kłodzkiej. 
9/ 07.10.2014 r. 
    - Spotkanie z p. Czesławem Jarząbkiem i Zarządem Koła Łowieckiego „Muflon” w sprawie możliwości 
      porozumienia ww. stron w sprawie wysokości odszkodowań w gospodarstwie spowodowanych przez 
      zwierzynę łowną. 
10/ 08.10.2014 r. 
       - Podpisanie w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Dolnośląskiego aneksów do umów 
      o dofinansowanie wyposażenia Placów zabaw we wsiach Międzygórze, Długopole-Zdrój, Ponikwa, 
      Szklarka oraz na zakup wyposażenia do Wiejskiego Ośrodka Kultury w Wilkanowie i Świetlicy 
      Wiejskiej w Nowej Bystrzycy oraz podpisanie umowy na dofinansowanie projektu „Przedsiębiorcza  
      Klasa” dla Szkoły Podstawowej Nr 2 w Bystrzycy Kłodzkiej. 
11/ 09.10.2014 r. 
      -  V Dolnośląski Festiwal Nauki w Bystrzycy Kłodzkiej. 
12/ 10.10.2014 r. 
      - Konferencja „Wspólne malowanie. Stop przemocy” w Bystrzycy Kłodzkiej. 
13/ 11.10.2014 r. 
      - Zjazd „starych samochodów” w Bystrzycy Kłodzkiej zorganizowany wspólnie z „Kłodzkim Ruchem  
        Klasyków”. 
     - Jubileusz 30-lecia istnienia zespołu „Waliszowianie” z Nowego Waliszowa. 
14/ 14.10.2014 r. 
      - Spotkanie z dyrektorami szkół z okazji Dnia Edukacji Narodowej.  
15/ 17.10.2014 r. 
      - Podsumowanie projektu „Park Seniora – Planeta 60+”. 
      - Narada z sołtysami.  
16/ 20.10.2014 r. 
     - Spotkanie z p. Andrzejem Szelugą w sprawie ustanowienia służebności na działce nr 650 Mały     
       Rynek.  
17/ 21.10.2014 r. 
     -  Otwarcie nowego boiska szkolnego w Szkole Podstawowej w Starym Waliszowie. 
     -  Uroczyste Pasowanie na Przedszkolaka w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 
        w Bystrzycy Kłodzkiej.  
     -  Spotkanie Komitetu Honorowego z okazji 70-lecia Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
         w Bystrzycy Kłodzkiej. 
18/ 23.10.2014 r. 
    - Konferencja dot. termomodernizacji zabytkowych budynków powiązana z dofinansowaniem 
        z „Funduszu Norweskiego” termomodernizacji Bystrzyckiego Centrum Zdrowia Sp. z o.o. 
        w Bystrzycy Kłodzkiej. 
19/ 24.10.2014 r. 
    -  Odbiór inwestycji punktów świetlnych w Ponikwie-III etap. 
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    -  Uczestnictwo w Walnym Zebraniu Ogrodów Działkowych „Śnieżnik”. 
20/ 26.10.2014 r. 
    -  Zakończenie rozgrywek jesiennych przez „Orliki” bystrzyckie. 
21/ 28.10.2014 r. 
    - Odbiór podświetlenia murów obronnych w Bystrzycy Kłodzkiej.  
    - Uroczyste otwarcie sali widowiskowej w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury w Bystrzycy Kłodzkiej    
       po remoncie generalnym. 
22/ Gospodarka lokalowa: 
- lokale użytkowe przejęte: 2, wytypowane do przetargu: 1; przeznaczone do sprzedaży: 2, 
- lokale użytkowe oddane w najem: w drodze przetargu - 1, w drodze rokowań – 1, 
- pozyskane mieszkania: 0, 
- przydzielone mieszkania: 0, po zakończonym remoncie kapitalnym-2, do remontu kapitalnego – 2, 
- zamiany mieszkań: 

• wzajemne (pomiędzy najemcami) – 0, 
• urzędu – 0. 

23/ Gospodarka mieniem gminnym: 
- sprzedaż lokali (ilość zawartych aktów notarialnych): 7 

• lokale mieszkalne: 2, budynki (budowle): 0,  
• lokale użytkowe: 0,  
• nieruchomości niezabudowane : grunty rolne – 5, działki budowlane –0,   
• nieruchomości zabudowane – 0, 

- nabyte nieruchomości gruntowe – 0, 
- dzierżawa gruntów rolnych: 44, w tym: grunty rolne: nowe –10, przedłużenia –25; ogródki przydomowe:    
  nowe  – 4,  przedłużenia  – 5; grunty pod ogródkami piwnymi:  nowe - 0, przedłużenia - 0; grunty pod  
  kioskiem handlowym:  nowe - 0, przedłużenia – 0,pomieszczenia gospodarcze: nowe – 0; 
  lokale użytkowe: nowe: 0, przedłużenia: 0 
- nieruchomości zabudowane oddane w dzierżawę – 0, 
- nabycie nieruchomości – 1. 
24/  Wydane Zarządzenia Burmistrza: 51 
25/  Informacja demograficzna: 
- urodzenia: 4 
- zgony: 14 
 
Ad. 9.  Zapytania radnych.  
Mieczysław Kami ński  – mówi, że przed  wyborami na terenie miasta pojawiły się tablice reklamowe 
finansowane najprawdopodobniej z budżetu gminy dotyczące naszych inwestycji. Dodał, że w przeciągu 
4 lat było wiele inwestycji i żadna nie była w ten sposób promowana. Czy jest to kampania wyborcza 
Pani Renaty Surmy? 
Burmistrz  – odpowiedziała, że nie jest to kampania wyborcza Burmistrz Renaty Surmy. Jeśli jest mowa 
o Domu Kultury i sali widowiskowej to należy zauważyć, że na żadnej z tablic nie widnieje napis Renata 
Surma. Nigdy nie oddawana była inwestycja, na którą zapraszani byli mieszkańcy.  To jest tak wspaniała 
inwestycja i robi tak ogromne wrażenie, że jest się czym chwalić. A, że zbiegło się to z wyborami i 
końcem kadencji to nic na to nie poradzimy.  
Przypomniała czasy, kiedy Mieczysław Kamiński będąc burmistrzem oddawał 5 października 2002 r.              
z wielkim hukiem oczyszczalnię ścieków w Bystrzycy Kłodzkiej a kiedy Renata Surma została w 2007 
roku burmistrzem – musiała za to huczne otwarcie zapłacić 470 tys. zł kary do Urzędu 
Marszałkowskiego.  
Zastępca Burmistrza – poinformowała, że to co usłyszeliśmy z ust pan radnego Kamińskiego jest 
oburzające i skandaliczne. Jest Państwowa Komisja Wyborcza i jeśli pan radny ma argumenty, które są 
prawdziwe a niekłamliwe należy skierować wniosek do PKW.  
Mieczysław Kami ński  – mówi, że to „Pani słowa są skandaliczne i kompromitujące”. Radny ma prawo 
zapytać.   
Dodał, że nie zgadza się z wystąpienie Pani Burmistrz, że nie było na tablicy imienia i nazwiska, bo na 
tablicy reklamowej „Otwarcie Parku Seniora”  jest napis: „Burmistrz Renata Surma zaprasza”. 
Burmistrz  – pyta radnego Kamińskiego, czy wie kto tą tablicę wykonał? Burmistrz oznajmiła, że na 
pewno nie gmina. Dodała, że poziom wystąpienia radnego i zadawanie pytań jest zdecydowanie poniżej 
poziomu i dodała, że Pani Zastępca ma tu absolutną rację. Zaapelowała, że radny Kamiński występując  
w podwójnej roli jako kandydat na radnego i jako kandydat na burmistrza zachowuje się skandalicznie. 
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Poinformowała, że dzięki Bogu dobrze śpi i dziękuje Panu Bogu, że ma tak dobrą pamięć. Pamięta wiele 
dat, wiele szczegółów i wiele cyfr. Dodała, że „różnimy się tym, że ja wiedząc o pewnych osobach wiele 
spraw nigdy tego nie podaję do publicznej wiadomości i nie trzymam tego jako haka i tym się właśnie 
różnimy”.  
 
Ad. 10. Informacje Przewodnicz ącego Rady.  

  
Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynęły następujące pisma: 
1/ od Dyrektora Biblioteki Publicznej dotyczące wsparcia projektu „Biblioteki dla Malucha” 
2/ od Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w sprawie wsparcia zakupu sztandaru dla Szkoły;  
Burmistrz zgłosiła wniosek aby przeznaczyć kwotę 1000 zł na ten cel – Rada w obecności 14 radnych 14 
głosami za jednogłośnie przyjęła.  
Burmistrz poinformowała, że jest zaproponowana do budżetu kwota 3 tys. zł z przeznaczeniem na 
znaczki o których wspominał radny Andrzej Wziątek; 
3/ skarga p. G. Nowak w sprawie remontu drogi gminnej w Piotrowicach; 
4/ od p. Feduń w sprawie możliwości rozłożenia podatku na raty;  
5/ od Regionalnej Izby Obrachunkowej protokół pokontrolny z kontroli UMiG; 
6/ od p. W. Włodarczyka skarga na Prezesa ZUK-u; 
 
Ad. 11.  Sprawy ró żne i wolne wnioski.  
Mieczysław Kami ński  – mówi, że mieliśmy dziś uroczystość wręczania stypendiów młodzieży przez p. 
Komornicką, która jest przykładem nierozwiązanych problemów naszej gminy. Otóż należy zwrócić 
uwagę, przez ile lat są wręczane te stypendia i ile osób potem wraca do pracy w naszej gminy. Fakty są 
tragiczne. Bystrzyca Kłodzka zaczyna umierać i wegetować. Najbardziej wartościowi ludzie kończąc 
studia nie wracają do Bystrzycy Kłodzkiej. Kończy się kadencja, która niewiele zrobiła. Brak działań w 
kierunku powstania nowych miejsc pracy. To wina nie tylko Burmistrza ale i obiektywnych czynników 
zewnętrznych. 
Burmistrz  – przypomniała słowa radnego Kamińskiego, że „radni są uchwałodawcami a burmistrz musi 
wykonać”. Mówi, że radny ma pretensje, że Burmistrz umarza przedsiębiorcom podatek od 
nieruchomości bo zakład jest w gorszej kondycji finansowej a z drugiej strony „bije Pan mnie po głowie”, 
że nie ma stwarzanych konkretnych warunków dla przedsiębiorców. Kiedy jest przejściowa 
niedyspozycja przedsiębiorcy to należy umorzyć zobowiązanie.  
Przypomniała, że mieliśmy uchwałę, że pojawiający się inwestorzy, jak i powstające nowe działalności 
gospodarcze były zwalniane z podatku od nieruchomości. Dodała, że te problemy nie dotyczą tylko 
Bystrzycy Kłodzkiej ale i okolicznych gmin.  
Mieczysław Kami ński  – mówi, że Burmistrz powinien inspirować całą Radę Miejską, pchać do przodu, 
rozwiązywać te problemy bo ma szereg instrumentów i to nie tylko w postaci umarzania podatku od 
nieruchomości. Może wymienić 10 takich instrumentów.  
Burmistrz  – prosi aby radny wymienił te instrumenty. 
Mieczysław Kami ński – odpowiedział, że nie będzie podpowiadał. Żeby mieć inwestorów trzeba mieć 
uzbrojony teren, gotowe plany zagospodarowania. Dodał, że strefę ekonomiczną należało utworzyć na 
obwodnicy i szukać środki aby teren uzbroić i podejrzewa, że w tej chwili mielibyśmy inną sytuację w 
Bystrzycy. 
Burmistrz  – odpowiedziała, że jest to nieuczciwe z radnego strony. To nie jest tak, że my nic nie robimy. 
Uzbrojenie terenu strefy ekonomicznej nastąpi lada moment. To wynika z zaniedbań jakie poczynili 
poprzedni burmistrzowie w tym Mieczysław Kamiński, nie wyrażając zgody na to aby złożyć wniosek o 
utworzenie podstrefy na terenie gminy Bystrzyca Kłodzka. „Pan Mieczysław Kamiński w roku 2000 
powiedział, że nie będzie składał wniosku o podstrefę w Bystrzycy bo jest to kiełbasa przedwyborcza 
Posła Czesława Pogody” a wystarczyło wtedy napisać wniosek, uzasadnić go na dwie strony a nie tak 
jak później my musieliśmy tworzyć wszystkie programy biznesowe, budżetowe itd.  
Zrobiliśmy wszystko aby ta podstrefa w Bystrzycy Kłodzkiej była. Rok 2007 i 2008 były jeszcze 
gospodarczo dobrymi latami, natomiast koniec roku 2008 i 2009 to jest już kryzys nie na skalę Polski, 
Europy i całego świata. Pyta więc, kto znajdzie inwestora do Bystrzycy Kłodzkiej, z której wyjazd w 
kierunku Czech na południe do Europy jest zablokowany przez miasto Międzylesie i wiadukt na granicy 
polsko – czeskiej. Dopóki nie będzie logistycznie otwarta Gmina Bystrzyca Kłodzka, nie mamy szans na 
znalezienie inwestora.  
Co do planów zagospodarowania przestrzennego to nie jest temat, który realizuje się w przeciągu pół 
roku. Radny wie ile trwa zdobywanie m.in. opinii dla studium zagospodarowania przestrzennego dla 
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całej gminy oraz ile trwały prace nad przyjęciem studium.  To kosztowało bardzo wiele prac, wyjazdów, 
opracowania inwentaryzacji przyrodniczej, ekofizjograii, mapy do celów projektowych itd. 
Dariusz Krzemi ński  – mówi, że w związku z tym, że kadencja Rady dobiega końca, pyta jak wygląda 
sprawa z laptopami, które radni użytkują. 
Burmistrz  – odpowiedziała, że w umowach jest zapis, że należy je oddać. Była także rozmowa aby  
wycenić ich wartość i być może jeśli ktoś zechce je odkupić to będzie taka możliwość. Wycena opiewa 
na kwotę 700 zł. Jednakże w przypadku odkupienia przez radnych laptopów gmina straciłaby na tym, 
gdyż  zakup nowych laptopów wiązałby się z dużo większym wydatkiem w kwocie około 22 tys. zł.   
Dariusz Krzemi ński  – mówi, że radni uważają, że wycena jednego laptopa jest zbyt wysoka.  
Burmistrz – odpowiedziała, że skoro koszt 1 laptopa w postaci 700 zł jest zbyt wysoki to aby radni ich 
nie odkupowali. Jest za tym, aby laptopy pozostawić w gminie i aby je przekazać kolejnym radnym. 
Burmistrz mówi, że jest taka możliwość, że może wydać zarządzenie, że laptopy możemy sprzedać za 
1000 zł/szukę. 
Andrzej Wzi ątek  – pyta, dlaczego radny Krzemiński został wyróżniony i otrzymał gadżet w postaci 
Impresji nocnych Bystrzycy Kłodzkiej a reszta radnych nie. 
Burmistrz  – poinformowała, że wszyscy radni otrzymają. 
 
Pani Burmistrz  poinformowała, że w chwili obecnej Zakład Wodociągów i Kanalizacji będzie realizował  
następne inwestycje i chodzi tu o finansowanie. Obroty firmy są na poziomie 4,3 mln zł a inwestycja jest 
na poziomie 4 mln 600 tys. zł brutto. Pomimo tego, że są środki dofinansowujące tą inwestycję                     
/w wysokości 85%/ to zasada jest taka, że należy wyłożyć swoje pieniądze a potem czekać na zwrot 
dotacji. Jest prośba aby pozytywnie zaopiniować możliwość założenia hipoteki na oczyszczalnię 
ścieków.    
Mieczysław Kami ński  – pyta na jakie zadanie? 
Prezes ZWIK  – odpowiedziała, że sprawa dotyczy zadania, które ma być finalizowane 30 listopada br. – 
tj. budowa kanalizacji dla Długopola Zdroju z przesyłem przez Długopole Dolne i odprowadzeniem 
ścieków do Bystrzycy Kłodzkiej. Trudno jest finansować zadanie budżetem zakładu i dlatego posiłkuje 
się środkami z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu i 
byłaby to pożyczka na kwotę 3 mln 800 tys. zł. Hipoteka na kwotę 3 mln 200 tys. zł zostanie zwolniona 
jeśli tylko zadanie zostanie rozliczone najpóźniej do końca I półrocza 2015 r. Taką praktykę 
stosowaliśmy już wcześniej. 
Mieczysław Kami ński  – mówi, że wszyscy jesteśmy za. 
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
 
Pani Burmistrz – zwraca się do Rady z kolejnym wnioskiem mówiącym o tym, aby w przyszłorocznym 
budżecie zarezerwować kwotę, która zabezpieczy naszych mieszkańców aby nie odczuli żadnej 
podwyżki za wodę i ścieki w kwocie 478 tys. zł. 
W momencie, kiedy został oddany do spółki cały majątek, gmina stała się beneficjentem podatku od 
nieruchomości w kwocie około 1 mln złotych. Wówczas zrobiliśmy taki ukłon w kierunku mieszkańców 
aby ta kwota była kwotą dopłaty do wody i ścieków.  
Mieczysław Kami ński  – mówi, że nie będzie głosował za tym gdyż jako radni nie otrzymali żadnej 
informacji od zakładu w postaci wysokości podwyżek za wodę i ścieków. Mówi, że jeśli taryfa została 
złożona do Burmistrza to radni powinni ją mieć. 
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 12 głosami za, przy 2 wstrzymujących się 
wniosek przyjęła. 
Pani Burmistrz poinformowała, że firma ZWIK jest spółką. Pamięta, że od czci i wiary była odsądzana 
przez radnego kiedy przekształcaliśmy zakład budżetowy w spółkę prawa handlowego a dziś w nasze 
ślady poszły wszystkie gminy.  Oznajmiła, że gdybyśmy realizowali jako gmina te inwestycje, które 
realizuje Zakład Wodociągów i Kanalizacji, czy  Zakład Usług Komunalnych, to gmina byłaby dziś 
potężnie zadłużona.    
Pani Prezes ZWIK – poinformowała, że rozpoczynamy kolejne inwestycje, otrzymaliśmy /na papierze/ 
kolejne 8 mln złotych na inwestycje związane z kanalizowaniem i podpisane są wszystkie umowy                       
z wykonawcami. W przyszłym tygodniu wykonawca będzie wchodził i rozpoczną się prace na terenie 
Długopola Dolnego. W tym roku jeszcze rozpoczęte zostaną prace na ulicy Asnyka a w przyszłym roku 
rozpoczną się prace budowlane na ulicy Wojska Polskiego i 1-go Sierpnia.  
Mechanizm finansowania inwestycji realizowany przez spółkę to  środki zewnętrzne plus wkład własny.  
Kiedy będzie omawiana taryfa na sesji, przedłoży ceny wody na terenie Dolnego Śląska oraz przegląd 
cen wody i ścieków na terenie kraju. Te nasze ceny nie odbiegają od cen w innych miejscowościach.  
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Mieczysław Kami ński mówi, że skoro taryfa została złożona do Pani Burmistrz…  
Pani Burmistrz – odpowiedziała, że nic tu nie jest zrobione bez wiedzy radnych. Dzień 22 października 
to jest termin składania wniosku taryfowego przez ZWIK. Taryfy zostały złożone na 70 dni przed 
planowanym terminem wejścia w życie. Po pozytywnym zweryfikowaniu przez Burmistrza radni mają 45 
dni (od dnia złożenia wniosku taryfowego) na podjęcie uchwały. 
Burmistrz poinformowała, że Rada otrzyma informacje o taryfach i będzie mogła podjąć decyzję, czy 
podejmie uchwałę o przyjęciu taryf czy nie. Dodała, że Rada nie może obniżyć stawek ani ich 
podwyższyć. 
  

  Ad. 12.  Zamkni ęcie obrad.    
    
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji za pełnienie 
obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady siedemdziesiątej pierwszej sesji Rady 
Miejskiej VI kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej.  
 

 
 


